



Stirling Bryan, PhD, FCAHS
Chief Scientific Officer / Conseiller scientifique en chef

Michael Smith Health Research BC

Dr. Stirling Bryan is a health economist with extensive experience of engagement with the health policy and decision-making worlds.

He is the Chief Scientific Officer at Michael Smith Health Research BC, professor in UBC's School of Population & Public Health, and senior scientist at Vancouver Coastal Health Research Institute.

Before emigrating to Canada in 2008, Stirling held academic positions in the U.K. at St Thomas' Hospital, Brunel University, and the University of Birmingham. He was a Commonwealth Fund Harkness Fellow in 2005/06, spending a year at Stanford University.

He was elected as a Fellow of the Canadian Academy of Health Sciences in 2020.

Stirling Bryan est un économiste de la santé qui possède une vaste expérience de l'engagement dans le monde de l'élaboration des politiques et de la prise de décisions en matière de santé.

Il est conseiller scientifique en chef chez Michael Smith Health Research BC, professeur à l'École de santé publique et des populations de l'Université de la Colombie-Britannique et chercheur principal au Vancouver Coastal Health Research Institute.

Avant d'émigrer au Canada en 2008, M. Stirling a occupé des postes universitaires au Royaume-Uni, à l'Hôpital St Thomas, à l'Université Brunel et à l'Université de Birmingham. En 2005-2006, il a été boursier Harkness du Fonds du Commonwealth et a passé un an à l'Université Stanford.

Il a été élu membre de l'Académie canadienne des sciences de la santé en 2020.